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SP en CDA bezorgd over Schildersbuurt 
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GRONINGEN  Het toevoegen van etages aan panden in de Schildersbuurt vereist een veel 
kritischer benadering door de gemeente tot nu toe gebeurt. Dat stellen CDA en SP in schriftelijke 
vragen aan B en W. Een hoorzitting toonde onlangs aan dat er veel onduidelijkheden en 
tegenstrijdigheden zijn rondom het bestemmingsplan Schildersbuurt, oordelen beide fracties. Ze 
zien de rechtsonzekerheid voor belanghebbende bewoners en willen weten hoe het stadsbestuur 
die denkt op te lossen. 

In de Schildersbuurt worden bouwlagen op bestaande panden gebouwd die worden benut 
voor de huisvesting van studenten. Volgens SP en CDA wringt dat met de 15 procentnorm die 
stelt dat in een straat niet meer dan 15 procent van de panden voor kamerverhuur mogen worden 
gebruikt. In een dichtbevolkte wijk als de studentenbuurt brengt dat extra druk met zich mee. 

In de Schildersbuurt worden bouwlagen op bestaande panden gebouwd die worden benut 
voor de huisvesting van studenten. Volgens SP en CDA wringt dat met de 15 procentnorm die 
stelt dat in een straat niet meer dan 15 procent van de panden voor kamerverhuur mogen worden 
gebruikt. In een dichtbevolkte wijk als de studentenbuurt brengt dat extra druk met zich mee. 

Om die reden is ook de vereniging Het Eerste Schilderskwartier opgericht. 
 


